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Abstract (en)
The method uses a tester (2) which generates the ultrasound waves (4) when applied to the material (24) under test. The four HF coils (12,14,16,18)
are arranged in an essentially homogeneous magnetic field (26) produced by the three permanent magnets (6,8,10). The waves are generated due
to the interaction between the eddy currents produced by the coils and the homogeneous magnetic field produced by the magnets, at right angles
to the surface. The coils are arranged between the magnets. The irradiation angle alpha is dependent only on the delay time DELTA t of the drive
between neighbouring coils.

Abstract (de)
Bei dem vorliegenden Verfahren zum Erzeugen von Ultraschallwellen (4) zur zerstörungsfreien Werkstoffprüfung eines Werkstückes (24), mit
wenigstens einer in einem im wesentlichen homogenen Magnetfeld (26) angeordneten Hochfrequenz-Spule (12-18), deren Längsachse (20)
parallel zur Oberfläche (22) des Werkstückes (24) angeordnet ist, werden aufgrund der Wechselwirkung des Magnetfeldes (26) mit den von der
Hochfrequenz-Spule (12-18) im Werkstück (24) erzeugten Wirbelströmen horizontal polarisierter transversaler Ultraschallwellen (4) in diesem
erzeugt. Durch diese Maßnahme ist ein einfaches Erzeugen von horizontal polarisierten transversalen Ultraschallwellen (4) gewährleistet. <IMAGE>
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